



# MAJLIS PERBANDARAN SEBERANG PERAI

## **TEKS UCAPAN**

**YBHG. DATO' Sr HAJI ROZALI BIN HAJI MOHAMUD  
YANG DIPERTUA  
MAJLIS PERBANDARAN SEBERANG PERAI**

## **SEMPENA**

**MAJLIS PERASMIAN TEMASYA BAGAN @  
BUTTERWORTH ART WALK**

**TARIKH / MASA / TEMPAT  
13 OKTOBER 2018 (SABTU)  
8.00 MALAM**

**LORONG BAGAN LUAR 2  
BUTTERWORTH**

**Terima kasih Saudara/Saudari Pengacara Majlis**

**Yang Berhormat Tuan Satees a/l Muniandy**  
Ahli Dewan Undangan Negeri Bagan Dalam

**Yang Dihormati Ahli-Ahli Majlis**  
Majlis Perbandaran Seberang Perai

**Yang Berusaha Puan Ir. Hjh Rosnani Binti Hj Mahmod**  
Setiausaha Perbandaran MPSP

**Yang Berusaha Encik Murali Ram**  
Pengarah Program Think City Sdn. Bhd.

**Yang Berusaha Encik Zaini Bin Zainul**  
Pengarah Urusan Zart Eventive Enterprise

**Ketua–Ketua Jabatan dan Pegawai-Pegawai Kanan**  
Majlis Perbandaran Seberang Perai

**Kakitangan-Kakitangan**  
Majlis Perbandaran Seberang Perai

**Rakan-Rakan Media**

**Tuan-Tuan Dan Puan-Puan Yang Dihormati Sekalian**

-----

Assalamualaikum warahmatullahi wabarakatuh,

Selamat malam dan salam sejahtera,

Alhamdulillah, bersyukur kehadiran Allah S.W.T. kerana dengan izinnya dapat kita bersama-sama pada hari ini dalam Majlis Perasmian Temasya Bagan @ Butterworth Art Walk yang dianjurkan oleh Majlis Perbandaran Seberang Perai (MPSP), Think City Sdn. Bhd. dengan kerjasama Zart Eventive Enterprise di bawah Program Butterworth Baharu.

Terlebih dahulu saya ingin mengucapkan ribuan terima kasih kepada Yang Berhormat Tuan Satees a/l Muniandy, tuan-tuan dan puan-puan yang dihormati sekalian kerana sudi hadir ke majlis ini.

Saya juga ingin mengambil kesempatan ini merakamkan setinggi-tinggi tahniah dan syabas kepada Think City Sdn. Bhd. dan Zart Eventive Enterprise yang telah memberi komitmen padu untuk bersama-sama MPSP dalam menjayakan program ini.

**Yang Berhormat, Tuan-Tuan dan Puan-Puan yang dihormati sekalian,**

MPSP dan Think City Sdn. Bhd. telah mewujudkan kerjasama di bawah Program Butterworth Baharu, selaras dengan Pelan Strategik MPSP

2018-2022 di bawah Keutamaan Strategik SP02 iaitu Penyediaan Kemudahan dan Infrastruktur Yang Berkualiti. Program Temasya Bagan @ Butterworth Art Walk ini adalah merupakan pengisian program di bawah Intervensi Pelan Tindakan Pekan Lama, Pelan Butterworth Baharu. Tumpuan program adalah kepada usaha-usaha untuk meremajakan Bandar Butterworth.

Kerjasama di antara MPSP dan Think City Sdn. Bhd. serta Zart Eventive Enterprise dalam memperkasakan projek fizikal di bawah Pelan Butterworth Baharu melalui pendekatan kreatif untuk *unlocking the power of partnership* melalui konsep 7Ps (*People, Public, Private, Philanthropy, Philosopher, Planet, Partnership*).

Program Temasya Bagan @ Butterworth Art Walk ini adalah anjuran dan usaha MPSP dan Think City Sdn. Bhd. dengan kerjasama Zart Eventive. Program ini diadakan pada hari Sabtu ketiga setiap bulan di sini, iaitu di Lorong Bagan Luar 2, Butterworth bermula bulan Oktober 2018, iaitu hari ini, sehingga Disember 2019. Setiap bulan program ini akan mengetengahkan tema-tema berbeza mengikut kepada sambutan perayaan yang tertentu pada bulan tersebut seperti Deepavali, Hari Natal, Tahun Baru, Hari Ibu, dan sebagainya.

Program ini diinspirasi melalui Program *Car Free Morning* yang bertujuan mengurangkan penggunaan kereta di jalan raya selaras dengan sasaran MPSP untuk menjadi sebuah Bandaraya Rendah Karbon dan Bandaraya Pintar menjelang 2022. Program ini juga dilihat sebagai salah satu usaha untuk mengurangkan pencemaran udara dan meningkatkan kesedaran mencintai alam sekitar.

Ini merupakan salah satu inisiatif bagi menghidupkan semula Bandar Butterworth menjadi *liveable city* dan masyarakat akan lebih prihatin dengan tanggungjawab mereka untuk mewariskan persekitaran yang bersih, selamat dan sihat untuk generasi akan datang.

Temasya Bagan juga adalah merupakan salah satu platform yang dapat membuka ruang kepada komuniti dengan pelbagai komponen pendidikan dan kesedaran awam dari segi seni, budaya dan warisan tempatan. Program ini mengetengahkan konsep mesra keluarga dan santai ilmu selain aktiviti sihat sebagai salah satu pengisian program.

**Yang Berhormat, Tuan-Tuan dan Puan-Puan yang dihormati sekalian,**

Aktiviti-aktiviti yang dijalankan setiap bulan adalah berdasarkan tema tertentu. Hari ini merupakan hari perasmian program Temasya Bagan.

Pada Bulan November pula, Temasya Bagan akan meraikan Deepavali manakala pada Bulan Disember, Sambutan Hari Natal dan Tahun Baru akan diraikan.

Di antara komponen pengisian program bagi Temasya Bagan @ Butterworth Art Walk adalah Art Market, Art Kiddo, Makan Sakak, Bengkel Kraft dan Muzik, Car Boot Sale, Senamrobik, Persembahan Pentas,, Pemeriksaan Gigi Percuma dan Pasar Bergerak FAMA.

**Yang Berhormat, Tuan-Tuan dan Puan-Puan yang dihormati sekalian,**

Dalam kita menikmati makanan, berhibur dan sebagainya dalam Temasya Bagan @ Butterworth Art Walk ini, besarlah harapan saya sekiranya peniaga-peniaga dan pengunjung-pengunjung yang hadir dapat bersama-sama menjaga kebersihan dan melaksanakan pengasingan sisa dipunca.

Saya menyeru dan amat mengalu-alukan kerjasama daripada semua peniaga dan pengunjung untuk mengasingkan sampah dan membuangkannya ke dalam tong sampah yang disediakan oleh MPSP dan dilabelkan dengan kategori "*sisa kitar semula*" untuk kertas, plastik, tin, aluminium dan kotak dan "*sisa baki*" untuk sampah kotor dan sisa makanan.

MPSP telah memacu ke arah menjadikan Seberang Perai “*Smart Sustainable City*” dengan visi “**Seberang Perai Resilient, Inklusif, Hijau dan Kompetitif dan Bandar Pintar Dipacu Oleh Teknologi**”. MPSP telah menyediakan Pelan Strategi Seberang Perai 2018-2022 yang merupakan dokumen hala tuju MPSP bagi tempoh lima (5) tahun dan merupakan satu (1) perancangan atau komitmen MPSP kepada semua *stakeholders* di Seberang Perai dalam menjayakan Visi dan Misi MPSP. Visi ini dapat dicapai dengan penyediaan perkhidmatan perbandaran, perancangan pembangunan dan infrastruktur yang cekap, berkesan dan responsif kepada kehendak komuniti Seberang Perai.

MPSP serius dalam menguruskan sisa pepejal dengan sempurna dan telah mengambil langkah-langkah proaktif dalam melaksanakan dasar pengasingan sisa di punca. Dasar ini telah membantu dalam meningkatkan lagi kadar kitar semula Seberang Perai yang telah mencatat 38% pada tahun 2016 dan telah meningkat kepada 43.25% pada tahun 2017 dan seterusnya mensasarkan peningkatan kadar kitar semula tahunan sebanyak 7% dan mencapai 70% kadar kitar semula, menjelang tahun 2022 seperti di dalam Pelan Strategik MPSP. Selain itu, MPSP juga mensasarkan beratan sampah ke tapak pelupusan sampah dikurangkan sehingga 50% pada tahun 2022. Kadar sampah yang dihasil perkapita didapati

berkurangan daripada 1.6kg/orang/hari pada tahun 2016 kepada 1.09kg/orang/hari pada tahun 2017 dan disasarkan terus berkurangan kepada 0.8kg/orang/hari pada tahun 2022.

Untuk mencapai hasrat ini MPSP memperkenalkan MPSP *Smart Consumption Model 8R* [*rethink, refuse, reduce, re-use, repair, re-gift, recover* dan *recycle*] yang mana intipatinya adalah memaksimumkan kitar semula, meminimakan sisa lebihan, mengurangkan penggunaan dan memastikan setiap barangan yang dihasilkan boleh diguna semula, dibaiki, dikitar dan dikomposkan. Ini adalah antara perancangan MPSP untuk mengalih dan mengurangkan sisa sampah daripada dibawa ke tapak pelupusan. Barangan kitar semula boleh dijual kepada pusat kitar semula manakala sisa organik pula dialihkan ke loji kompos membuat baja (kompos). Marilah kita bersama-sama menjaga kebersihan dan melaksanakan pengasingan sisa dipunca dalam merealisasikan harapan MPSP untuk menjadikan Seberang Perai Bandar Rendah Karbon (*Low Carbon City*).

**Yang Berhormat, Tuan-Tuan dan Puan-Puan yang dihormati sekalian,**

Saya mengalu-alukan kehadiran tuan-tuan dan puan-puan ke Temasya Bagan ini untuk menjayakan dan memeriahkan program ini serta



mengambil bahagian dalam pelbagai aktiviti yang diadakan di sini pada hari ini dan juga pada hari Sabtu ketiga setiap bulan. Temasya ini dilihat merupakan salah satu inisiatif dalam meremajakan semula Bandar Butterworth ke arah *liveable city* di Pulau Pinang yang lebih ceria dan *vibrant*.

Sebelum saya mengakhiri kata-kata saya, terima kasih saya ucapkan kepada semua yang bertungkus lumus bagi menjayakan program Temasya Bagan @ Butterworth Art Walk yang dianjurkan bersama-sama dengan Think City Sdn. Bhd. dengan kerjasama Zart Eventive Enterprise. Terima kasih tidak terhingga kepada Yang Berhormat Tuan Satees a/l Muniandy, ADUN Bagan Dalam, Kerajaan Negeri Pulau Pinang, Ahli-Ahli Majlis, warga kerja MPSP serta seluruh penduduk Seberang Perai yang hadir memberikan sokongan padu dalam menjayakan program-program anjuran MPSP.

Sebagai mengakhiri kata-kata, dengan lafaz BISMILLAH dan dengan ini merasmikan Majlis Perasmian Temasya Bagan @ Butterworth Art Walk.

***Sekian, Wabillahi Taufik Wal Hidayah, Wassalamualaikum Warahmatullahi Wabarakatuh.***

**Sekian, terima kasih.**